
 
 
 

Indkaldelse til skolebestyrelsesmøde den 20. marts 2025 kl. 17:30-20.00         

Deltagere Formand: Anna Louise Damgaard Møller 

Næstformand: Niels-Henrik Holm 

Bestyrelsesmedlemmer: Ayane Hassan, Kamilla Kjørup, Ayane Hassan, Marie Rud Skak-Arnstrup, 
Jannie Jensen, Katrine M. Jakobsen, Natasha B. Bentsen og Cæcilie Nielsen  
Medarbejderrepræsentanter: Andreas Ralund og Lotte Groth Nielsen 

Elevrepræsentanter: Elisa Petersen Eng, Inger Rud Skak-Arnstrup & Dagmar Kjærsgaard Nielsen 

Skoleleder: Louise Schaaf 

Viceskoleleder: Anita Kjær Hansen 

Pædagogisk leder for SFO og indskolingen: Margit Brinch 

Mødeleder Anna Louise 

Afbud Elisa, Cæcilie, Kamilla, Katrine, Anita 

Indkalder Formand og skoleleder 

Referent Ledelsen 

 

17.30 - 20.00 Dagsorden  
 

17.30 – 18.00 
(30 min.) 

Kort drøftelse af dagsordenen inden det ordinære møde. 
 

Drøftelse  
(ingen referat) 

18.00 – 18.15 
(15 min.) 

1) Nyt fra ledelsen 
a) Velkomstmøde med de nye stjernebørn og deres forældre  

Vi har haft velkomstfest for de nye skolestartere og deres forældre. Det var 
en stor succes med flot fremmøde. Der har været positiv tilbagemelding fra 
forældrene både for velkomstfesten og hele vores brobygning.  
 

b)  
Anita har fået nyt arbejde og starter som afdelingsleder på en specialskole 
den 1.april.  

Orientering 

18.15 – 18.25 
(10 min.) 

2) Nyt fra medarbejderrepræsentanterne 
 
SFO’en 
Nye børn på Oasen og på Pitten.  
I klubben starter 3. klasserne med at gå på Pitten fra 1.april, hvor de nye 
skolestartere begynder på Oasen.  
 
Kendt dalende børnetal på Pitten 
Børnetallet på Pitten har været dalende i dette skoleår. Dels pga. nogle små 
årgange og derudover at nuværende 8. klasse er begyndt at stoppe med at gå 
i klub.  
 
Skolen 
Projektopgaven 
På seneste udskolingsmøde aftalte lærerne, at den nu valgfrie projektopgave 
skulle bibeholdes og udvides til at omfatte alle 3 årgange.  
 
Sidste skoledag 

Orientering 



Karamelkastningen sidste skoledag har igennem de sidste par år, udviklet sig 
til at blive mere og mere voldsom. Lærerne foreslår at bibeholde 
karamelkastning, men flytte kastningen til udendørs. Der arbejdes videre på 
at finde en god løsning. Dagen starter for 9. klasserne med at de kommer til 
morgenmad på skolen arrangeret af 8. klasserne.  
 

18.25 – 18.35 
(10 min.) 

3) Nyt fra elevrådet 
a) Fortsat fokus på skolens toiletter – er det blevet mere trygt?  

Der har været møde i elevrådet, hvor der blev talt om skolens toiletter. 
Elevrådet foreslår at der kommer højtaler op med musik, så der ikke er så 
lydt. Det foreslås at der bliver sat plakater op med skiftende billeder, så man 
ikke kan tegne på væggene. Derudover mangler der stadig Madame-poser på 
pigetoiletterne. Som udluftning kunne det være smart med et vippe 
ovenvindue, som man ikke kan kravle ind gennem.  
I stedet for at elevrådet skal være toiletvagter, ønsker Elevrådet at det i 
stedet er gårdvagterne der holder øje med toiletterne og får sendt de elever 
ud, der bare bruger toilettet som varmested.  
Elevrådet kunne godt tænke sig at toiletterne bliver lukkede toiletter i stedet 
for båse.  
 

b) Andet 
Der har været fælleselevrådsmøde på Tapperiet hvor deltagerne lavede et 
posteløb for at lære hinanden at kende.  
 
Elevrådet foreslår at valgfaget madkundskab kunne have en skolebod en gang 
i mellem, hvor det blev tjent penge til et fælles projekt.  
 

Orientering og 
drøftelse 

18.35 – 18.45 
(10 min.) 

4) Nyt fra forperson og næstforperson 
a) Udsendelse af kort nyhed fra SB – hvad har vi hørt/har vi hørt noget?  

Skolebestyrelsen har lavet første opslag på Aula. Der har været lidt positiv 
respons og tiltaget fortsætter. 
 

b) Orientering fra fællesskolebestyrelsesmøde  
Blev afholdt på Asgaard skole med deltagelse af omkring 16 personer. På 
mødet blev drøftet det der fylder på hver skole:  

• Larm i klasserne: én skole havde forsøgt et tiltag med bevægelse og 
havregrød  

• Aflåst skole: én skole havde forsøgt at få nogle udskolingselever til at 
låse skolen af hver dag som et lommepengejob.  

• Skærm i undervisningen: forskelligt hvor meget det fylder på de 
forskellige skoler. 

• Bevægelse i undervisningen: forskelligt hvordan det blev løst. Nogle 
havde generelt fokus på det og andre så det ikke som et problem.  

 
c) Deltagelse i workshop Fonde.dk den 27. marts kl.17-20 – hvem kan 

deltage?  
Fra bestyrelsen deltager skoleleder sammen med en lærer. Hvis flere fra 
bestyrelsen ønsker at deltage, sendes en mail til Marianne på skolens kontor.  
Bestyrelsen kan overveje hvilke områder der ønskes tilskud til.  

Orientering og 
drøftelse 

18.45 – 19.10 
(25 min.) 

5) Timefordelingsplan  
De væsentligste afvigelser gennemgås samt generel drøftelse. 
Timefordelingsplanen er til godkendelse.  

 
Timefordelingsplanen blev gennemgået med bestyrelsen og bestyrelsen blev 
inddraget i de vigtigste markører for næste skoleår.  

- Kortere skoledage for eleverne 
- Plads til at afprøve få-lærer princippet med et smallere team 

Drøftelse og 
godkendelse  



- Aktivitetsfrikvarter for alle elever hvor eleverne guides via leg og 
aktiviteter 

- Prioriteret støtte i indskolingen 

19.10 – 19.20 
(10 min.) 

6) Status på ny madordning  
Hvordan er det gået med skolemad.dk?  

 
Maden ser bedre ud og vurderes generelt til bedre kvalitet end tidligere 
madordning. Lige nu er der ikke så mange elever der benytter sig af 
ordningen, og det kan være en dyr løsning.  Leveringen fungerer fint.  
Vi giver ordningen lidt tid.  

Orientering  

19.20 – 19.40 
(20 min.) 

7) Skolens arbejde med støj og uro i klasserne  
Hvordan arbejder skolen med støj og uro i klasserne (særligt indskoling og 
mellemtrin)?   
 

Punktet udsættes til næste bestyrelsesmøde 

Orientering og 
drøftelse  

19.40 – 19.50 
(10 min.) 

8) Opslag til Aula om væsentligste punkter fra mødet  
Hvad skal med i opslaget?   
- Mødet med de nye skolestarter, Velkomstfesten og brobygningen 
- Elevrådets arbejde med skolens toiletter 
- Bestyrelsens inddragelse i skolens timeplan for næste skoleår og de 

markører der er gældende for næste skoleår 
- Madordningen 

Drøftelse 

19.50 – 20.00 
(10 min.) 

9) Evt. 
Meld gerne eventuelt ind til formand inden mødet og ellers tager vi det på 
dagen. 
 

Opgaveudvalget.  
Skolebestyrelserne er inviteret til et møde med opgaveudvalget, ledelsen og 
byrådet den 8.april kl.17.30-19.30 på Rådhuset. Nærmere information 
udsendes fra opgaveudvalget når vi nærmer os. Deadline for tilmelding den 
1.april. Marianne laver kalenderinvitation til bestyrelsen.  
 
På næste møde den 24.april inviteres bestyrelsen til rundvisning på Pitten. Vi 
mødes på Pitten kl.17.30.   

Drøftelse 

 

Næste møde: 24. april 2025 
 

Link til Teams-mappen: Skolebestyrelsen Ellemarkskolen | Generel | Microsoft Teams  
  
 

https://teams.microsoft.com/l/team/19%3Api72kgGdqxc1YEmzargLiDfQGMZ-1qypC0vWMuUXwSY1%40thread.tacv2/conversations?groupId=05dea272-862f-4a6d-9b73-3d98db8b1217&tenantId=ddefb481-c05d-4b26-931b-51a3d3fb2c97

